
Van: VVD Gouda, Kevin de Jonge 
Datum: 7 februari 2024 
Onderwerp: Ondernemers en ZES 

 Commissiegriffier: Erwin Bok 
  
      
Aan het college van B&W 
 
Betreft: schriftelijke vragen (art. 39 RvO) inzake Ondernemers en Zero-Emissie Stadslogistiek 
 
 
Geacht college van B&W, 
 
Al in het verleden heeft de VVD de zorg uitgesproken over de invoering van de Zero-Emissie 
Stadslogistiek. Op woensdag 7 februari bereiken ons zorgelijke berichten van ondernemers over dit 
traject en de impact daarvan. 
 
De SBG Gouda en Gouda-Onderneemt! geven aan moeite te hebben met een invoeringsperiode van 
5 jaar omdat veel auto’s van ondernemers een lange afschrijvingsduur hebben en recent 
aangeschafte vrachtauto’s en bestelauto’s versneld moeten worden afgeschreven, aangezien in 2030 
alleen nog elektrische auto’s voor ondernemers zijn toegestaan’’. Er wordt zelfs gesproken over ‘’De 
komende tijd zal er nog het nodige overleg en maatwerk nodig zijn om de economische schade 
zoveel mogelijk te beperken.’’ 
 
Conform artikel 39 van het Reglement van Orde, heeft de fractie van VVD Gouda de volgende vragen:  

1. Kan het college de voortgang op dit dossier schetsen, met inachtneming van de impact op de 
lokale economie, van de beperkingen van de energie-infrastructuur en van het gebrek aan 
uitvoeringscapaciteit om deze beperkingen weg te nemen? 

2. Hoe kijkt het college aan tegen de 0-meting waar door o.a. de SBG om geroepen wordt? 
3. Hoe kijkt het college aan tegen een mogelijke heroverweging/afzwakking van maatregelen 

waar door o.a. de SBG - in het belang van de ondernemers - om geroepen wordt? 
4. Ziet het college de geschetste invoerperiode als haalbaar voor onze Goudse ondernemers? 
5. Hoe ziet het college de proportionaliteit van de maatregelen? Wegen de geschetste 

maatregelen op tegen de effecten hiervan (positief en negatief)? 
6. Hoe ziet het college de relatie tussen deze plannen en het ondernemersklimaat in Gouda? 
7. Wat is de reflectie van het college op het feit dat de SBG en GO! naar buiten zijn getreden 

met deze stevige boodschap? 
8. Wat gaat het college doen om de onvrede en onrust die nu bij de ondernemers heerst af te 

doen nemen, of beter weg te nemen? 
 
Ondergetekende verzoekt, alvast onder dankzegging voor de beantwoording, een schriftelijke 
beantwoording van bovenstaande vragen binnen dertig dagen na dagtekening. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
H.M. (Kevin) de Jonge 

 


